
  

                 
 

УКРАЇНА 

КЕГИЧІВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА 

ХХ ПОЗАЧЕРГОВА СЕСІЯ  VIIІ СКЛИКАННЯ 

 

ПРОТОКОЛ 

ХХ позачергової сесії VІІI скликання 

Кегичівської селищної ради  

 

 23 листопада 2021  року          смт Кегичівка           

         

                                                                                    Початок о 10.00 годині 

         Зал засідань селищної ради 

 

  
Всього обрано депутатів селищної ради – 26.  

Брали участь в роботі сесії  - 21 депутат (список додається). 

  

ЗАПРОШЕНІ: 

 

1. Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства 

2. Олена ТАРАСОВА – начальник фінансового відділу Кегичівської селищної ради 

3. Світлана ШМАТЧЕНКО – начальник Відділу освіти, молоді та спорту Кегичівської 

селищної ради 

 

ХХ позачергову сесію VІІI скликання Кегичівської селищної ради відкриває і веде 

Кегичівський селищний голова Антон ДОЦЕНКО: 

 

Шановні депутати і запрошені! 

 

Розпочинаємо роботу ХХ позачергової сесії VІІI скликання Кегичівської селищної ради. 

Поіменна реєстрація засвідчила, що із 26 депутатів Кегичівської селищної ради в роботі сесії 

бере участь 21. Кворум для проведення сесії є.  

Хто за те, щоб розпочати роботу нашого пленарного засідання прошу голосувати: 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ 

 

№ з/п Прізвище, ім’я, по-батькові депутата Вибір 

1.  БАІК  Сергій Миколайович «ЗА» 

2.  БУДНИК Віталій Олександрович  «ЗА» 

3.  БЕЗРУК  Іван  Петрович «ЗА» 

4.  ГРИЧЕНКО  Яніна  Миколаївна «ЗА» 

5.  ДАРМО Євгеній Андрійович «ЗА» 

6.  ІВАНЧЕНКО Іван Іванович «ЗА» 

7.  КАРАПТАН Олександр Сергійович «ЗА» 

8.  КОЗАЧОК Володимир Семенович «ЗА» 
9.  КУЛАЧЕНКО  Лілія  Григорівна «ЗА» 
10.  ЛАКТІОНОВ Юрій Єгорович відсутній 
11.  ЛЕНГОВИЧ  Олександр Петрович відсутній 
12.  ЛЕШКО  Ірина  Миколаївна відсутній 
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13.  ЛИТВИНЕНКО  Руслан  Григорович «ЗА» 
14.  ЛУЦЕНКО  Вікторія  Миколаївна «ЗА» 
15.  МАХОТКА  Олександр  Павлович відсутній 
16.  НІКІТІНА  Алла Василівна «ЗА» 
17.  ОНДЕР Костянтин В’ячеславович «ЗА» 
18.  ПІЧКА  Оксана Олександрівна «ЗА» 

19.  ПИВОВАР  Віталій  Миколайович «ЗА» 
20.  ПОЛОВКО  Вадим Юрійович відсутній 
21.  РИБЧЕНКО Інна Олександрівна «ЗА» 
22.  ТИМОФЄЄВА  Вікторія Григорівна «ЗА» 
23.  ТОПЧІЙ  Віктор  Іванович «ЗА» 
24.  ФЕДОРОВ  Анатолій  Петрович «ЗА» 
25.  ХАРЧЕНКО  Євгеній  Олександрович «ЗА» 
26.  ЧЕРНІКОВ  Валентин  Федорович «ЗА» 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                     

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

 

ХХ позачергову сесію VІІI скликання Кегичівської селищної ради оголошую відкритою. 

 

Звучить Державний Гімн України 

 

Шановні депутати!  

Пропонується затвердити наступний порядок денний: 

1. Про затвердження змін до фінансового плану Комунального некомерційного 

підприємства Кегичівської селищної ради «Кегичівська  центральна  районна лікарня» 

(Доповідає: Анатолій ФЕДОРОВ – головний лікар Комунального некомерційного підприємства 

Кегичівської селищної ради «Кегичівська центральна районна лікарня») 

2.  Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки спеціалізованої (вторинної)  

медичної допомоги на базі Комунального некомерційного підприємства Кегичівської селищної 

ради «Кегичівська центральна районна лікарня» на 2021-2024 роки 

(Доповідає: Анатолій ФЕДОРОВ – головний лікар Комунального некомерційного підприємства 

Кегичівської селищної ради «Кегичівська центральна районна лікарня») 

3. Про погодження відкоригованих одноставкових тарифів на виробництво, 

транспортування, постачання теплової енергії ТОВ «Володар-Кегичівка» для бюджетних 

установ Кегичівської селищної ради 

(Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства) 

4. Про затвердження акта приймання – передачі нерухомого майна закладів культури    

смт Слобожанське 

(Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства) 

5. Про намір передачі комунального майна в оренду 

(Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства) 

6. Про звільнення Оксани ЛАПТЄВОЇ 

(Доповідає: Антон ДОЦЕНКО  – Кегичівський селищний голова) 

7. Про перевірку діяльності Комунального закладу «Красненський  ліцей» Кегичівської 

селищної ради 

(Доповідає: Антон ДОЦЕНКО  – Кегичівський селищний голова) 
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8. Про внесення змін та доповнень до рішення ІІ сесії VІІІ скликання Кегичівської 

селищної ради від 24 грудня 2020 року № 74 «Про бюджет Кегичівської селищної ради              

на 2021 рік» та додатків до нього 

(Доповідає: Олена ТАРАСОВА – начальник фінансового відділу Кегичівської селищної ради) 

9. Різне. 

 
 Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                     

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4706  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

     

СЛУХАЛИ: 

 

1. Про затвердження змін до фінансового плану Комунального некомерційного 

підприємства Кегичівської селищної ради «Кегичівська  центральна  районна лікарня». 

Доповідає: Анатолій ФЕДОРОВ – головний лікар Комунального некомерційного підприємства 

Кегичівської селищної ради «Кегичівська центральна районна лікарня». 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4707  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

СЛУХАЛИ: 

 

2.  Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки спеціалізованої (вторинної)  

медичної допомоги на базі Комунального некомерційного підприємства Кегичівської селищної 

ради «Кегичівська центральна районна лікарня» на 2021-2024 роки. 

Доповідає: Анатолій ФЕДОРОВ – головний лікар Комунального некомерційного підприємства 

Кегичівської селищної ради «Кегичівська центральна районна лікарня». 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4708  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 
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СЛУХАЛИ: 

 

3. Про погодження відкоригованих одноставкових тарифів на виробництво, 

транспортування, постачання теплової енергії ТОВ «Володар-Кегичівка» для бюджетних 

установ Кегичівської селищної ради. 

Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4709  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

СЛУХАЛИ: 

 

4. Про затвердження акта приймання – передачі нерухомого майна закладів культури    

смт Слобожанське. 

Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4710  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

СЛУХАЛИ: 

 

5. Про намір передачі комунального майна в оренду. 

Доповідає: Тетяна ПЕРЦЕВА – заступник  селищного голови з питань житлово-комунального 

господарства. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4711  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 
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СЛУХАЛИ: 

 

6. Про звільнення Оксани ЛАПТЄВОЇ. 

Доповідає: Антон ДОЦЕНКО  – Кегичівський селищний голова. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4712  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

СЛУХАЛИ: 

 

7. Про перевірку діяльності Комунального закладу «Красненський  ліцей» Кегичівської 

селищної ради. 

Доповідає: Антон ДОЦЕНКО  – Кегичівський селищний голова. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4713  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 

 

СЛУХАЛИ: 

 

8. Про внесення змін та доповнень до рішення ІІ сесії VІІІ скликання Кегичівської 

селищної ради від 24 грудня 2020 року № 74 «Про бюджет Кегичівської селищної ради             

на 2021 рік» та додатків до нього. 

Доповідає: Олена ТАРАСОВА – начальник фінансового відділу Кегичівської селищної ради. 

Питання не обговорювалося. 

Головуючий: Шановні депутати! З проєктом рішення ви ознайомлені. Чи є заперечення  

зауваження, доповнення до проєкту рішення по даному питанню? Немає. 

Пропоную прийняти проєкт рішення в цілому. Прошу голосувати. 

 

УСЬОГО ПРИСУТНІХ ДЕПУТАТІВ: 21                                                                                                                                    

З НИХ: «ЗА» -21; «ПРОТИ» -0; «УТРИМАЛОСЬ» -0                                                                   

ПРИЙНЯТО ОДНОГОЛОСНО 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 4714  від 23 листопада 2021 року (додається) 

Результати поіменного голосування додаються 
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CJIYXAJIII:

9. PisHe.
9.1. llpo ypotrrlcre npoBeAeHnfl rrneHapHoro :aciAanns XXI cecii VIII cKrI,IKaHHq Keluqiecrxoi

cernunoi palu.
fu(fopuye: Anron AOUEHKO - Kerr{iecrrrafi cenvlr1Huft rorosa
Y :n'xsxy 3 repuolo piuuuqero po6oru uonoo6pauoi Kern.riecrxoi cernrqnoi paau VIII

cK.rrr.rKaHH.fl [ponoHyro rpoBecru rrJreHapHe gaci.{anus XXI cecii VIII crcnuKaunr Keru.IiscrKoi
cerzunoi pagu 0l rpyAnr 2021 poxy B yporrr4crifi o6cranoeqi n npurraiueuni KOMyHAJIbIIOfO
3AKnAAy KyJIbTyPI4 (KEfnr{IB CbKr4r4 UEHTP KyJIbTvPI4 I AO3BIJIJIS)
KEf I{I{IBCbKOI CENI,IIIIHOI PAAI,I.

3anepe.reHb, nvraHb ra inruux nponosuqifi ue nocrynr{Jro.

Kerrqiecsxnft cennu$ruft rorona Auron AOIIEHKO noAsKyBaB uplacyurirrr sa po6ory.

[lauoeHi Aenyraru i sanporueui!

[osnolme rneHapue gaciAanns XX nosauepronoi cecii VIII cKJTLIKaHHI Keruqircrxoi
celuutuoi paru oronocr4Tz 3aKphrHM.

3nyunru {epxannuft lirvnr Vrcpaihu

KeruqiecbKr{fr ceJrrrurHr{fi noroea

Cercperap Keru.riBcbKoi ceJrrrrrlHoi pagu

ffi^ouEI{I{o
"+/ ln f ,q I \?"*g

AHI4K
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